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If you would like to SUBSCRIBE to the weekly CDAA Newsbrief please provide your name and email address to info@cdaa.ca.  If you would like to be REMOVED from the weekly CDAA Newsbrief distribution list, please provide your request, citing your name and email address to info@cdaa.ca. 
Si vous souhaitez vous INSCRIRE au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez nous fournir votre adresse électronique à info@cdaa.ca. Si vous souhaitez être RETIRE de la liste de distribution au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez soumettre votre demande à info@cdaa.ca en indiquant votre nom et adresse électronique.
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	Your questions answered by the Global BC experts. Dr Bruce Ward from BC Dental Association answers viewer questions and shares his advice on oral health.
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CDAA is pleased to host its Annual General Meeting June 22-24, 2018 at the Residence Inn/Metcalfe Hotel in Ottawa, Ontario.  All are welcome to join us at our annual President’s Dinner and Awards Ceremony on June 23, 2018.  Follow the link to register and purchase your tickets.  We look forward to seeing you! 
Register here
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L'ACAD est heureuse d'accueillir son assemblée générale annuelle du 22 au 24 juin 2018 à l'hôtel Residence Inn/Hotel Metcalfe, à Ottawa, Ontario. Tous sont invités à se joindre à nous pour le souper de la présidente et la remise des récompenses annuelles le 23 juin 2018. Suivez le lien pour vous inscrire et acheter vos billets. Nous avons hâte de vous voir. 
		Inscrire ici
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  Home Insurance Tips/ Assurance Habitation

	

	
	Check out answers to infrequently asked home insurance questions from affinity program partner TD Insurance ► https://go.td.com/2iBMrtC






Consultez les réponses à des questions inhabituelles sur l'assurance habitation de notre partenaire de programme d'affinité TD Assurance ► https://go.td.com/2zH9BlJ
	

	







    [image: ][image: ]

DISCLAIMER: Articles and advertisements, as well as their claims, do not necessarily represent the viewpoints/opinions of the Canadian Dental Assistants Association (CDAA). The CDAA is not responsible for grammatical errors, misspelled words, unclear syntax or errors in translations, in original sources.  
AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ: Les articles et annonces, ainsi que leurs revendications, ne représentent pas nécessairement les points de vue / opinions de l'Association canadienne des assistant(e)s dentaires (ACAD). L’ACAD n'est pas responsable des erreurs grammaticales, des mots mal orthographiés, de la syntaxe imprécise ou des erreurs dans les traductions, dans les sources originales.
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